
 

Bestyrelsesmøde 27. april 2021 kl. 16-20 hos Charlotte Felding, Felding Arkitekter MAA, 
Strandgade 30, sidehuset, st, tv. 1401 København K. 

Til stede var Amalie Loft, Malene Bach, Charlotte Felding, Mathias Mentze, Ida Præstegaard, 
Jenny Bendix Becker, Annesofie Becker, Johan Adam Linneballe, Jacob Bloch. 
 
1. Godkendelse af dagsorden - godkendt. 
 
2.  Formanden bød velkommen og fortalte om de seneste møder med Det Grønne Råd. Formanden 
har været i dialog med Dreyers Fond om et eventuelt samarbejde - f.eks. en idékonkurrence. 
Formanden har ligeledes henvendt sig til Ny Carlsberg Fondet om brug af mødelokaler og 
opbevaring af foreningens arkiver.  
 
3. Jenny Becker fortalte kort om årets kontingentopkrævning, der er rykket til efteråret samt om 
foreningens nye medlemssystem, ForeningLet. 
 
4. Medlemsarrangementer er udskudt til efteråret. Vi har fortsat flere gode arrangementer til gode 
fra 2020, herunder Vesterbrovandring, foredrag v. Svend Felding om Herlev Hospital i hospitalets 
auditorium, Charlottetårnet og Venligbolig Plus på Frederiksberg. Afstøbningssamlingen blev 
nævnt som muligt udflugtsmål. Charlotte Felding og Ida Præstegaard står for efterårets 
medlemsarrangementer. Jacob Bloch laver katalog. Formanden og næstformanden sender ud.  
 
a. Annesofie Becker foreslog et - fremtidigt - mere tematisk program for både 
medlemsarrangementer og bestyrelsens arbejde. 
 
5. Diplomering. Det blev besluttet, at diplomeringen fremover afholdes i oktober eller november. I 
år dækker præmieringerne både projekter afsluttet i 2020 samt 2021. 
 
a. Mulige diplomeringsemner herunder medlemmernes indsendte forslag blev drøftet.  
 
b. Annesofie Becker foreslog en større diplomeringshøjtidelighed i år set i lyset af det nedlukkede 
coronaår. Der var enighed om, at det kunne være en god ide.  
 
c. Formanden stillede forslag til udskrivning af en konkurrence om at lave en statuette eller pris, der 
kunne uddeles til diplomeringen. I så fald kunne selve diplomteksten blive givet ved siden af. 
Konkurrencen skulle ikke nødvendigvis være en åben konkurrence og bidragyderne skulle 
honoreres. Malene Bach foreslog, at der skulle udbetales honorar af en vis størrelse. Formanden 
påpegede, at honoraret skal afspejle foreningens økonomi. 
 
d. Annesofie Becker foreslog at man laver et fint stempel med foreningens logo. 
 
6. Aktuelle sager 
 

a. Bestyrelsen har modtaget en henvendelse vedr. renoveringen af belægningen på 
Amagertorv. Det er uvist, om den uheldige renovering er midlertidig. Annesofie Becker 
undersøger sagen hos Teknik og Miljø. 

b. Bestyrelsen har modtaget en henvendelse fra en borger, der arbejder for at få placeret gamle 
gadelamper ved Nyboder. Enighed om, at foreningen støtter dette projekt.  

 



7. Foreningens sociale medier: der er enighed i bestyrelsen om, at nedlægge foreningens 
facebookside. Foreningen vil fremover udsende et nyhedsbrev til medlemmerne vedr. foreningens 
arbejde og andre aktuelle sager. Dette skal diskuteres igen og det skal besluttes, hvordan det gøres. 
Der blev stillet forslag om at foreningen får en instagramprofil. 
 
8. Eventuelt. Annesofie Becker foreslog, at bestyrelsen inden næste møde tænker over foreningens 
fremtidige strategi og foreningens mærkesager.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


